
 

Referat 

Styremøte 1 07.02.19 

 

Styremøte 1 2019 

DATO:  07.02.19   
TID kl.  16.00 
STED:  Egon 
 

Møte innkalt av:  Cecilie Sandvik 
Møtedeltakere: Anne Britt Aas, Inge Dyrkorn, Hanne Katrine Dalseng Øverland, Cecilie Sandvik 

Frafall: Ingeborg Grimsmo 

 
 

Sak 1: 19 Godkjenning av innkalling og referat fra styremøte 09.10.18 
 
 Vedtak: Innkalling og referat godkjent 
  

Sak 2: 19 Forberedelse  årsmøte 
 
Vedtak:  

- Forslag til årsmelding sendes ut før helgen til gjennomlesning.  
- Inge Dyrkorn lager oversikt over resultater som spiller fra Molde BK  

  har oppnådd i turneringer. 

- Anne Britt bestiller kake til årsmøtet på Seilet 

 

 

Sak 3:19 Gjennomgang spørreundersøkelse gjennomført i 2018 
Undersøkelsen ble gjennomgått. En vurdering av spillelokalene 
viser et stort sprik i forhold til hvordan de oppleves. Altså 
ingen entydige signaler på dette.  Tirsdag som spillekveld fikk 
en score på 100 %.  En høy prosent ønsker spillestart kl.18.00. 
Før arbeidet med Bolsøya-tunnelen var spillestart 17.30, men 
ble forskjøvet da midlertidig hurtigbåt var eneste måten 
spillere fra Skåla kunne bruke. Noe sprikende resultat for siste 
sluttidspunkt for spillekveldene. De fleste ønsker å bruke like 
lang tid på rundene som i dag. Det samme gjelder antall spill.  
 
Vedtak: Spillerne fra Aukra skal forspørres om det er like 
aktuelt for de å komme på spillekveldene om vi forskyver start 
og sluttidspunkt for spillekvelden. Vi tar endring av 
starttidspunkt opp som sak på årsmøtet 

 

Sak 4:19 Nybegynnerkurs 
 
Vedtak: Vi satser på få i gang kurs i løpet av april.  Vi prøver å 
rekruttere kursdeltagere fra skolene i Molde.  Det avholdes et 

 



 

styremøte i løpet av kort tid der dette har hovedfokus. 

Sak 5:19 Eventuelt 
Sats for dublering heves fra 200 til 250 kroner. 
Det fremmes sak til årsmøtet om å innføre honorar for styret. 
 

 

Referent:  Cecilie Sandvik 
 

 


